
Kortenberg, 22 augustus 2021

Betreft: Advies jeugdraad met betrekking tot het nieuwe reglement voor het huren van vrijetijds
infrastructuur in Kortenberg

Als jeugdraad lijkt ons dit een goed nieuw reglement met handige vereenvoudigingen. We
hebben een paar kleine opmerkingen:

● Voor de sporthal van EK (en misschien voor andere) is er in het verleden al het idee

geopperd om de vergadering vroeger in te plannen, zo hebben sportverenigingen meer

tijd om met hun federatie te overleggen. Voor ons is dit niet echt een must maar als dat

de vergadering makkelijker maakt is dat mooi meegenomen.

● Ook deze aanpassingen zijn niet echt participatief gebeurd, jammer. We wijden hier

meer over uit in het advies voor de huur van een wagen.

● Er is een attest nodig om de regiekamer van GC Colomba te gebruiken maar misschien

kan de gemeente ook aangeven hoe dit attest behaald kan worden? (Cursussen van de

gemeente, bij welke instanties verenigingen terecht kunnen…)

Voor de jeugdraad,

Pieter Van der Haegen

Voorzitter jeugdraad


